
 Interkommunalt politisk råd for                                      

                                                           Ringeriksregionen                                                                                             

 

REFERAT FRA MØTE I IPR FOR RINGERIKSREGIONEN 

Møtested: Thorbjørnrud hotell, Jevnaker 

Tid: Mandag 13. februar kl. 12.30 – 15.30 

 

Møtedeltagere Forfall  Vara 

Hole Syver Leivestad Ordfører    

 Kristin Færden Bjella Varaordfører   

 Jørn-Inge Andreassen Frøshaug  Opposisjon   

Modum Sunni Grøndahl Aamodt Ordfører (leder av IPR)    

 Bjørn Erik Sørli Varaordfører x  

 Ståle Versland Opposisjon   

Krødsherad Knut Martin Glesne Ordfører   

 Andreas Kagiavas Torp Varaordfører  Deltok f.o.m. 
sak 4/23 

 Gustav Kalager Opposisjon   

Jevnaker Morten Lafton Ordfører   

 Kristine Belsby Varaordfører x Bård Brørby 

 Harald Antonsen Opposisjon   

Ringerike Kirsten Orebråten Ordfører   

 Dag Henaug Varaordfører   

 Stian Bakken Opposisjon x  

     

 Inger Kammerud Regionrådskoordinator   

 

Følgende kommunedirektører/rådmenn i Ringeriksregionen stilte: 

Aud Norunn Røsok Strand (Modum), Håvard Ulfsnes (Jevnaker), Tore Isaksen (Ringerike), Torger 

Ødegård (Hole) og Stig Rune Kroken (Krødsherad). 

 

Fra Viken stilte: 

Politisk 

Olav Skinnes, samferdselsråd 

Mons-Ivar Mjelde, (AP) 

 

Fra administrasjonen:  

Bjørn Siem Knutsen 

Gro Ryghseter Solberg 

Gunnar Haugerud 

Frode Austad 

 

 

 

 



                                                                                                                                           
                                                                                                                                                                                                                                   
Velkommen v/ Regionrådsleder Sunni Grøndahl Aamodt 

Sunni Grøndahl Aamodt innledet møtet med å ønske velkommen til hennes første møte som leder av 

regionrådet i 2023.  

 

Saker til behandling  

 

Sak 1/23  Godkjenning av innkalling og dagsorden 

 Vedtak 

 Innkalling og dagsorden godkjennes. 

 

Sak 2/23 Godkjenning av referat fra IPR- møtet 28. november 2022  

 Vedtak 

 Referatet godkjennes. 

 

Sak 3/23 Tema: Mer på skinner setter færre spor 

Innledning v/ Sunni Grøndahl Aamodt 

Lotta Maria Möllerfalk, rådgiver Østlandssamarbeidet var annonsert i 

innkallingen, men har dessverre måttet melde forfall. Trond Helleland (H) hadde 

også forfall. 

 

 Orienteringer (se pp-presentasjonene): 

 Morten Klokkersveen, prosjektleder Ringeriksporteføljen, Nye Veier AS 

 Marius Holm, konserndirektør for kommunikasjon og samfunnskontakt, Vy 

 Olav Skinnes, samferdselsråd i Viken fylkeskommune 

 Øyvind Såtvedt, direktør i sekretariatet for Osloregionen 

 Even Røed (AP), Buskerudbenken på Stortinget  

 

 Kommentarer knyttet til videre politisk arbeid:  

 Ringeriksbanen er en del av IC- rektangelet (også for Østlandssamarbeidet)  

 Viken FK vil følge opp innspillene fra forrige NTP og sette Ringeriksbanen på 

topp i prioriteringslisten. 

 Begrunnelsen for å bygge Ringeriksporteføljen er kjent, og det må jobbes for å 

kjenne konkurrentene til vårt prosjekt.    

 Det må bygges opp politisk motivasjon hos beslutningstakere. Koble 

Ringeriksporteføljen opp mot andre viktige utviklingsområder – grønn 

næringsutvikling, utvikling av distriktene, trafikksikkerhet, bærekraftig reiseliv.  

 Viktig å følge opp NTP - høringen knyttet til transportetatenes leveranse til SD.  

  

 Vedtak 

 Saken tas til orientering 

 

Sak 4/23  Persontrafikk på togstrekning Hokksund – Hønefoss – Roa (se pp- presentasjon) 

Håvard Ulfsnes, kommunedirektør i Jevnaker, prosjektleder, orienterte om at  

Regionrådet for Hadeland besluttet i møte 10. februar 2023 å gå inn på 

prosjekteiersiden og bidra med kr. 15.000 til et forprosjekt. 

  



                                                                                                                                           
                                                                                                                                                                                                                                   
 Kommentarer/svar på spørsmål i møtet: 

 Viktig å ta med historikken fra regionrådet fra Midt- Buskerud der 

Randsfjordbanen blir beskrevet som ryggraden i kollektivsystemet mellom 

Hokksund og Hønefoss. 

 I tillegg til å beskrive befolkningsutviklingen i Vikersund/Åmot er det viktig å ta 

med befolkningsutviklingen på Geithus. Skotselv (i Øvre Eiker) er også en 

viktig stasjon som må synliggjøres.  

 Det ligger en forankring i gamle Buskerud fylke om revitalisering av 

Randfjordbanen, som nye Buskerud fylke må videreføre. 

 Virkningene av Ringeriksbanen må synliggjøres.  Når banen bygges vil 

Hønefoss stasjon måtte stenges, og midlertidig stasjon utpekes. Det må 

påtenkes hvordan det vil påvirke fremtiden for Randsfjordbanen. 

 Turisttrafikken på jernbanestrekningen er viktig. Det bør gjennomføres en 

reiseundersøkelse, som fanger inn potensialet for å bruke tog til viktige 

turistdestinasjoner i vår region.   

Vedtak 

1. Regionrådet for Ringeriksregionen slutter seg til at det startes opp et prosjekt 

med arbeidstittel «Persontrafikk på togstrekning Hokksund- Hønefoss - Roa» 

iht. prosjektplanen med de innspill som framkom på møtet. 

2. Øvre ramme for prosjektet settes til kr. 30.000 ekskl. moms. 

3. Sluttrapport leveres innen utgangen av 2023. 

 

Sak 5/23 Sommertog 2023  

 Orientering v/Håvard Ulfsnes, kommunedirektør i Jevnaker kommune   

 Vedtak 

 Informasjonen om at det ikke blir sommertog 2023, tas til orientering 

 

Sak 6/23 Klima og miljø- samarbeidet i Ringeriksregionen 

 Orientering v/ Aud Norunn Strand, rådmann i Modum kommune 

 Vedtak 

 Informasjonen tas til orientering.  

 

 Sak 7/23  Korte orienteringer v/ regionrådskoordinator (se pp- presentasjonen) 

- Veteranplan for Ringeriksregionen 

- Oppsummering fra miniverksted på Sole 28. november 2022 

- Nytt fra Osloregionen  

- Prosjektavslutning for «Framover sammen» 20. juni på Tyrifjord hotell   

  Vedtak 

 Informasjonen tas til orientering.   

 

Sak 8/22 Eventuelt  

 Ingen saker 

Sunni Grøndahl Aamodt 

Regionrådsleder  

Inger Kammerud 

Regionrådskoordinator 


